



Notulen plenaire vergadering Facultaire Studentenraad FdG-UvA, 22-06-2026

Agenda vergadering Facultaire studentenraad FdG-UvA

Datum: 22-06-2026

Tijd: 18:45

Plaats: J0-221, Microsoft Teams als fysieke aanwezigheid echt niet kan

Deelnemers: Wendy Blad (ambtelijk secretaris, WB), Ivar Tames (Vicevoorzitter, IT), Channah Verkerk (Secretaris, CV), Lieve de Boer (LdB), Flore Kraaijeveld Buurman (FKB), Lucas de Natris (LdN), Nader Khalaf Karam (NKK), Mila Lacković (ML)

Afwezig: Bas Laan (Voorzitter, BL), Alies Vercooteren (AV), Anna Drenth (AD), Lucas de Natris (LdN)

1. Opening, vaststellen agenda

1.1. Welkom

De raadsleden hebben een persoonlijke update gegeven.

1.2. Vaststellen agenda

De agenda is ongewijzigd vastgesteld.

2. Mededelingen

2.1. Technische mededelingen

- Anna is afwezig en machtigt Channah;
- Bas, Alies en Lucas zijn ook afwezig.

2.2. Inhoudelijke mededelingen

Er waren geen inhoudelijke mededelingen.

3. Post in/uit

Er was geen post in/uit.

4. Concept notulen en actiepunten vergadering 15-06-2026

4.1. Notulen en actiepunten



Bas		
Channah	1. De brieven van de OER'en opstellen en naar de RvB sturen 2. Uitnodiging getuigschrift doorsturen	1. ongedaan 2. ongedaan
Ivar	1. Vergadercursus proberen te regelen	1. gedaan
Alies		
Lieve		
Flore		
Anna	1. WhatsApp bericht woensdag rond 17.00 uitzetten	1. gedaan
Lucas		
Nader		
Mila	1. Mt-Ma navragen over of zij nog iets willen met dossier 'Afwezigheidsbeleid'	1. gedaan
Wendy		
DB		
PR		
Commissies	1. Overdracht van dossiers schrijven	1. lopend
Dossierhouders		
Iedereen		

De notulen van de PV op 15-06-2026 zijn vastgesteld.

5. Dagelijks bestuur

5.1. Stand van zaken

- Op 15-06-2026 waren Bas, Ivar, Channah en Nader aanwezig bij het 2-maandelijks overleg met Yvo Roos, Suzanne Geerlings en Hotze Lont. De volgende onderwerpen zijn besproken:
 - Het Facultair Reglement: Yvo, Suzanne en Hotze zijn ingelicht over de voorgestelde wijzigingen van het Facultair Reglement. Zij vroegen zich af hoe het werkte met premasters op andere universiteiten.
 - Vooruitzicht facultair strategisch plan: Hotze heeft verteld over de stand van zaken omtrent het facultair strategisch plan. Iedereen leek de mening te delen dat de nadruk bij dit plan veel meer moet liggen op de uitwerking.

- Positie van Medische Informatiekunde: Er is gesproken over de positie van MI zowel landelijk als op de faculteit. Yvo lijkt de mening te delen dat MI meer gesteund moet worden.
- Huisregels binnen het Amsterdam UMC: Yvo heeft met Nader gepraat over de huisregels van het Amsterdam UMC.
- Op 17-06-2026 waren Bas, Ivar en Channah aanwezig bij het DB-overleg. Het DB heeft de agenda voor deze PV opgesteld en er zijn de updates over MoFa gegeven.
- Op 17-06-2026 heeft Ivar met Roelof-Jan Oostra en Roeland Kleipool gesproken over de Sectra tafels op de snijzalen. Zij gaven aan dat deze niet gebruikt worden en willen onderzoeken hoe en of ze beschikbaar gesteld kunnen worden aan studenten. Wel gaven zij aan dat ze het didactische nut er (nog) niet van zien. Er is afgesproken een vervolgspraak te maken om met een delegatie van de studentenraad te kijken hoe de tafels te werken.

5.2. Agenda Theo/Suzanne/Hotze (10 min)

Op 6-7-2026 is het laatste overleg met Theo van Veldhuizen, Suzanne Geerlings en Hotze Lont. Hiervoor moet de agenda worden vastgesteld. Het DB heeft hiervoor de volgende punten voorgesteld:

1. Voorstellen voorzitter Dagelijks Bestuur '26-'27
Midden / eind juni heeft de nieuwe Studentenraad haar functies onderling verdeeld en het nieuwe Dagelijkse Bestuur zou alvast graag kennismaken voor de start van hun jaar.
2. Benzine overdrachtsweekend
Eind augustus heeft de Studentenraad haar overdrachtsweekend in Swolgen. De makkelijkste vervoerswijze is carpoolen. Vorig jaar was er een wijziging in wat er qua vervoer gedeclareerd mag worden, de Studentenraad is benieuwd of dat nog hetzelfde is.
3. MoFa
De Studentenraad is nog steeds bezig met het exploreren van de bestemmingsopties voor de MoFa restgelden. Ivar is in gesprek geweest met Lieuwe over het vernieuwen van 1 of 2 van de ruimtes beneden in de stilteruimte. Daarnaast vraagt de Studentenraad zich af hoe het zit met het financiële gat voor de verbouwing van de Epsteinbar.

Ivar zegt dat het nieuwe DB ook een vraag had over het salaris van de FSR voor het komende jaar. Aangezien dit het afgelopen jaren niet is veranderd, zou dit misschien gewenst zijn door de inflatie die heeft plaatsgevonden. Ivar zou dit dus graag informeren willen uitvragen bij Theo Veldhuizen. Dit vindt de rest van de raad goed.

Nader vraagt of dit alleen over de salarissen van het DB gaat. Ivar zegt dat dit over het salaris van alle functies gaat. Nader zegt dat alle functies idealiter hetzelfde betaald zouden moeten krijgen, omdat er dan geen verkeerde motieven zouden kunnen ontstaan om voor een DB functie te gaan. Lieve zegt dat ze dit ergens wel snapt. Ivar ook, maar zegt dat het moeilijk is om veel uren in een functie te stoppen en hier dan niet veel betaald voor te krijgen, zeker ook in deze economie.

Flore vraagt of de verdeling van de salarissen uit het potje vaststaat. Ivar zegt dat de raad uiteindelijk zelf bepaalt wat er met het geld vanuit het AMC gebeurt, maar dat hier in het algemeen niet veel in te schuiven is. Hij zegt dat het nu vooral een ding is dat de het salaris potje al heel lang niet veranderd is, terwijl alles wel duurder is geworden.

Het voorstellen van het nieuwe DB wordt het voorstellen van de nieuwe voorzitter, aangezien de rest van het nieuwe DB niet aanwezig kan zijn.

Ivar heeft de verdeling van de raad deels uitgelegd. Hij zegt dat dossierverdeling de komende weken plaats zal vinden en zegt dat dit fijner is om met een raadslid van de vorige, oftewel huidige, raad te doen.

“De FSR stemt de agenda voor het overleg met Theo van Veldhuizen, Suzanne Geerlings en Hotze Lont van 6-7-2026 - met 7 stemmen voor - in, zoals deze tijdens de PV is besproken.”

5.3. Jaarplan geneeskunde (10 min)

Ieder jaar stelt het OT-GEN jaarplannen op voor ieder academisch jaar. Hierbij is de FSR om advies gevraagd voor de jaarplannen van academisch jaar 2026-2027. Om dit te doen heeft het OT-GEN zowel de jaarplannen voor de bachelor als master geneeskunde beschikbaar gesteld.

Een groot tal thema's zijn onderwerpen die in het aankomend jaar verder verfijnd of geëvalueerd zullen worden, het verder verkennen van een dubbele bachelor gen + mi zou hier bijvoorbeeld onder vallen. De adviesvraag vanuit het OT-GEN is een mogelijkheid om onderwerpen die dit jaar zijn ontstaan te verwerken in de jaarplannen zodat zij niet verloren gaan. Thema's zoals coschapcapaciteit en de evaluatie van PO en AV in de bachelor zouden beide definitief verwerkt kunnen worden voor het aankomend jaar.

Flore vraagt of Baanbrekers niet ook in het jaarplan zou moeten staan, ook omdat het Mt-Ba heeft gezegd dat zij hier echt aan willen werken en Baanbrekers dit jaar nog herzien en opnieuw ingericht is. Ze vindt dat dit dus ook wel opgenomen zou moeten worden in het jaarplan. Ivar vraagt of ze dit uit wil vragen of als mededeling wil benoemen. Flore zegt dat het haar goed lijkt om dit aan te brengen als vraag en dit op een hardere toon te benoemen als het er niet in zou komen.

Ivar stelt hier een brief voor op.

Ivar zegt dat er heel veel plannen en strategieën in het Jaarplan staan en dat aan sommige dingen al best lang niks gedaan is. Flore zegt dat dit haar wel meevalt en dat zij best wel punten heeft gelezen waar het OT-GEN ook echt mee bezig is geweest. Ivar zegt dat bijvoorbeeld over gen+mi=3 al 7 jaar wordt gezegd dat hier naar gekeken zal worden en dat er alleen dit jaar toevallig iets mee gedaan is. Hij zegt dat er daarnaast ook in het Jaarplan 'optimaliseren van proces van studenten casuïstiek' staat en vindt dit wel erg globaal beschreven. Hij denkt dat als doelen vaag geformuleerd zijn, hier ook niet echt iets mee gedaan kan worden. Lieve zegt dat er ook genoeg dingen in het Jaarplan worden benoemd waar wel concreet iets mee gebeurt. Mila zegt dat het een beetje wisselt tussen vage en concrete omschrijvingen, maar dat dit ook kan zijn om te zorgen dat sommige

uitgangspunten wel onthouden worden. Ivar zegt dat er wel ook een hoop lege dingen in staan en vindt bepaalde omschrijvingen nogal omslachtig.

Mila zegt dat ze niks mist in gedeelte over de master.

Ivar zegt dat het advies dus positief zal zijn over de master en dat Baanbrekers bij het gedeelte over de bachelor nog opgenoemd zal worden.

Mila vraagt zich af of Ivar nog wil zeggen dat hij meer concrete woorden wil. Lieve zegt dat de FSR in Jaarplan soms ook omslachtige uitgangspunten heeft neergezet. Ze zegt dat het doel van een Jaarplan ook is om mensen te verrassen en daarvoor moet niet alles al weggegeven worden. Ivar zegt dat een gremia na een jaar wel echt een Jaarplan moet kunnen maken en zegt dat dit bij de FSR anders is, omdat haar raad ieder jaar verandert. Lieve zegt dat er dan echt een boekwerk aan te wijden is om echt alles uit te leggen. Flore zegt dat ze het zelf geen slecht jaarplan vond.

Dit advies zal worden gedeeld met de opleidingsteams.

5.4. Assessor bachelor geneeskunde (15 min)

De bachelor van geneeskunde heeft voor het komende jaar (nog) geen bachelor assessor, hier is enkele weken geleden een vacature online gekomen.

Ivar heeft met Petra de sollicitatiegesprekken gevoerd en besproken.

De sollicitanten zijn binnen de raad besproken.

Het resultaat zal worden doorgegeven aan MT-Ba en het RvB.

6. Centrale Studententraad

6.1. Stand van zaken

Er was geen update vanuit CSR.

7. Commissie Bachelor

7.1. Stand van zaken

Op 16-06-2026 hebben Flore en Ivar een focusgroep gegeven over de werkcolleges en AV (schrijfopdrachten). Hierin is besproken:

- Positieve en negatieve punten van AV en de werkcolleges.
- Een paar verbredende vragen over wat goed gaat en wat beter kan.
- En een opdracht waarin studenten zowel de slechtst mogelijke opdracht maken als de best mogelijke opdracht voor AV.

Flore (en Ivar) gaan dit verder verwerken in een kort verslag.

8. Commissie Master

8.1. Stand van zaken

Op 19-06-2026 was Anna aanwezig bij het affiliate overleg van het onderwijs kindergeneeskunde. Tijdens de vergadering werd gesproken over opleidingscapaciteit voor de kindergeneeskunde, coschappen, vernieuwde onderwijsprogramma voor de master vanuit de UvA en de affiliate middag.

- Opleidingscapaciteit: Er wordt gewerkt aan een plan om voor een geleidelijke instroom van studenten te zorgen. Dit is een groter project, aangezien het de gehele coschappen zou betreffen. Er wordt nu, als klein tussen project, een soort stage idee opgezet met JGZ om pieken in de hoeveelheid coschap studenten beter te kunnen verdelen.
- Vernieuwing onderwijs kindergeneeskunde: Dit plan is gepresenteerd. Er zijn wat kleine veranderingen in de kernonderdelen en de toevoeging van functionele klachten aan het curriculum. Het doel is vooral om ook wat meer het onderwijs tussen de VU en de UvA te harmoniseren.
- Op 10 december vindt de Affiliatie middag plaats (met de VU en UvA).

9. Commissie Medische Informatiekunde

9.1. Stand van zaken

- Op 15-06-2026 was Anna aanwezig bij de evaluatie van MAM016, dit vak werd erg goed ontvangen. Er waren 2 verbeterpunten, dit was wat feedback op de onderzoeksvraag die te laat was en te veel literatuur was om te lezen. Hier wordt voor volgend jaar wel naar gekeken; er zijn concrete actiepunten opgesteld. Wat studenten erg fijn vonden waren de project statement updates, waarbij studenten kort een update gaven elke week en hier dan feedback op kregen. Ook de academic round table, waarbij studenten hun gekozen methodiek moeten toelichten/verdedigen, werd goed ontvangen.
- Op 17-06-2026 was Anna aanwezig bij de eerste klankbordgroep meeting van OT-MI. Hierbij is kort toegelicht hoe dit er volgend jaar uit zal zien en wat de grote lopende projecten zijn. De volgende meeting met de klankbordgroepen is pas in september, dus hiervoor zal de nieuwe raad verantwoordelijk zijn. De lopende projecten die zijn besproken zijn als volgt:
 - Minorruimte: De gesprekken met de coördinatoren staan gepland, projectleider is Hemmik.
 - o Hierbij werd aan Anna gevraagd of de FSR (of de assessoren) hiervoor misschien het studentenperspectief willen laten zien, eventueel als onderdeel van een focusgroep.
 - Verbetering van het Pre-Master onderwijs: Het projectplan is kort toegelicht; het plan is om dit voor december dit jaar te realiseren.

10. Taskforces

10.1. Stand van zaken

Er was geen update vanuit taskforces.

11. Commissie PR

11.1. Stand van zaken

Er was geen update vanuit PR.

11.2. What is up (5 min)

Sinds het opzetten van de WhatsApp community moeten wekelijks de WhatsApp berichten hiervoor worden ingestemd.

Het bericht voor deze week is door Anna opgesteld en moet worden besproken door de FSR.

Er waren geen aanmerkingen op het bericht en deze is hierbij ingestemd.

Anna zet deze woensdag rond 17.00 uit.

12. Geplande overleggen

De geplande afspraken zijn besproken.

Ivar zegt dat hij een update over het eventueel updaten van de cubicles in de kelder heeft. Dit zou namelijk ongeveer 60.000-87.000 euro kosten per lokaal. Lieve zegt dat dit nergens op slaat. Ivar zegt dat het AMC zichzelf een monopolie heeft opgelegd, aangezien het een ziekenhuis is en deze een eigen aannemer heeft. Lieve vraagt of dit geld eruit gehaald zou worden en of er dan niet beter iets op de begane grond bewerkstelligd zou kunnen worden. Channah zegt dat er hier nog wel een ruimte voor beschikbaar is op de begane grond. Ivar zegt dat het inderdaad wel veel geld is. Lieve vraagt of er iets doorbroken zou moeten worden. Ivar zegt dat de stenen hokjes ook weg zouden gaan en dat de muren hiervan dus wel ook gesloopt zouden moeten worden. Channah merkt op dat de FSR dit zelf niet heeft toegezegd. Flore zegt ook dat dit een rare toevoeging is als er alleen gevraagd is wat de kosten zouden zijn van nieuwe tafels en stoelen in de cubicles. Ivar zegt dat het ook te maken heeft met dat er een nieuw aantal mensen in de ruimtes zouden komen en dat dit dan ook anders werkt met de brandveiligheid, bijvoorbeeld. Hij zegt dat het volgende week wel nog verder besproken wordt.

Mila zegt dat alles wel nieuw moet en dat dit wel ook veel geld kan kosten. Ze zegt dat het wel de moeite waard is om hierin te investeren, als hier uiteindelijk wel iets moois uit zou komen.

Flore vraagt hoeveel het digitorium heeft gekost. Ivar zegt dat dit wel honderdduizenden heeft gekost.

Lieve vraagt of de kelder niet gewoon een upgrade kan krijgen. Flore zegt dat hier ook wel wat leuke banken of anders ingezet zou kunnen worden. Ivar zegt dat er ook een chillhoek gemaakt kan worden, maar dat er sowieso nog niks vast staat. Hij zegt dat er in Maastricht, bijvoorbeeld, ook een podcastruimte is gemaakt. Flore vindt dat niet echt passend voor deze faculteit.

Ivar zegt dat spullen gewoon snel duur worden, ook omdat het gaat om een grote ruimte. Hij zegt dat het vervangen van alle lampen alleen al snel 1000 euro kan kosten.

Dit wordt in een volgende PV verder besproken.

13. WTTK en afsluiting

13.1. WTTK

Er is verder niks ter tafel gekomen.

13.2. Rondvraag

Er was niks voor de rondvraag.

13.3. Nieuwe agendapunten en actielijst

- MoFa restgelden medische bieb.

Bas		
Channah	1. De brieven van de OER'en opstellen en naar de RvB sturen 2. Uitnodiging getuigschrift doorsturen	
Ivar	1. Anna appen over overdrachtstukje commissie 2. Formele brief naar OT-gen over baanbrekers opstellen	
Alies		
Lieve	1. Overdrachtsdocument afmaken	
Flore		
Anna	1. WhatsApp bericht woensdag rond 17.00 uitzetten	
Lucas		
Nader		
Mila		
Wendy		
DB		
PR		
Commissies		
Dossierhouders		
Iedereen		

13.4. Afsluiting (19:39)

Ivar sluit de vergadering om 19:39.